

(d) In Form No. 42 delete the following words in paragraph (2) thereof:

“(or)

That I am a British subject other than a Canadian citizen of the full age of twenty-one years and have been ordinarily resident in Canada for the twelve months immediately preceding this polling day;”

(e) In Form 45 delete the following words in paragraph (4) thereof:

“(or)

That I am a British subject other than a Canadian citizen of the full age of twenty-one years and have been ordinarily resident in Canada for the twelve months immediately preceding this polling day;”

(f) In Form No. 49 delete the following words in paragraph (2) thereof:

“(or)

That you are a British subject other than a Canadian citizen of the full age of twenty-one years and have been ordinarily resident in Canada for the twelve months immediately preceding this polling day;”

(g) In Form No. 50 delete the following words or paragraph (5) thereof:

“(or)

is a British subject other than a Canadian citizen of the full age of twenty-one years and has been ordinarily resident in Canada for the twelve months immediately preceding this polling day;”

(h) In Form 71 delete the following words:

“(or)

I am a British subject other than a Canadian citizen and have been ordi-

d) Dans la formule n° 42, supprimer les mots suivants à l’alinéa (2):

«(ou)

Que je suis un sujet britannique autre qu’un citoyen canadien, âgé de vingt et un ans révolus, et que j’ai résidé ordinairement au Canada durant les douze mois qui ont précédé immédiatement ce jour du scrutin;»

e) Dans la formule n° 45, supprimer les mots suivants à l’alinéa (4):

«(ou)

Que je suis un sujet britannique autre qu’un citoyen canadien, âgé de vingt et un ans révolus, et que j’ai résidé ordinairement au Canada durant les douze mois qui ont précédé immédiatement ce jour du scrutin;»

f) Dans la formule n° 49, supprimer les mots suivants à l’alinéa (2):

«(ou)

Que vous êtes un sujet britannique autre qu’un citoyen canadien, âgé de vingt et un ans révolus, et que vous résidiez ordinairement au Canada durant les douze mois qui ont précédé immédiatement ce jour du scrutin;»

g) Dans la formule n° 50, supprimer les mots suivants à l’alinéa (5):

«(ou)

est un sujet britannique autre qu’un citoyen canadien, âgé de vingt et un ans révolus, et qu’il a résidé ordinairement au Canada durant les douze mois qui ont précédé immédiatement ce jour du scrutin;»

h) Dans la formule n° 71, supprimer les mots suivants:

«(ou)

Je suis un sujet britannique autre qu’un citoyen canadien et j’ai résidé ordi-